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Från: Stefan Dalin 
Skickat: den 17 mars 2020 11:30
Till: Anders Borg <anders.borg@skola.timra.se>
Ämne: SV: Hallbygge Söråkers IP
 
Hej Anders,
I början av 2019 gjorde föreningen en liknande framställan. Den behandlades av 
kommunstyrelsen i april 2019 och styrelsen beslutade då att avslå densamma. Grunden för 
avslaget var att Timrå kommun har stora investeringar kommande år och att den 
kommunala ekonomin är ansträngd. Mot bakgrund av ovan och det att er framställan i 
grunden är densamma (inte minst vad det gäller frågan hur detta projekt i praktiken ska 
finansieras) som den från våren 2019, betraktar jag frågan i nuläget redan som behandlad 
och avgjord.
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Enligt bifogade filer vill vi att ni skyndsamt tar upp denna fråga. 
Hälsningar Anders Borg anläggningsansvarig Söråker IP


